
Ljubljana -Glavna direktorica Vegrada Hilda Tovšak je pred včerajšnjo sejo
nadzornega sveta te družbe na vprašanje, ali bo res dala odstopno izjavo, od-
govorila le: »Vse po pričakovanjih.« Pričakovanje predsednika nadzornega
sveta v odstopu Klemna Boštjančiča (na fotografiji med prihodom na sejo)
pa je bilo, da bo odstopila. Ali je to res naredila, do konca redakcije nismo
izvedeli, prav tako ne, kdo bi lahko bil njen naslednik. Tudi Boštjančič pred
sejo ni bil seznanjen, koga bi direktorica lahko predlagala za ta položaj; nje-
gova kandidata sta še vedno Sandi Knez, ki naj bi mu kot morebitnemu pro-
kuristu podporo izrekla celo Tovšakova, in Branka Babic. Preostala dva nad-
zornika Samo Mastnak in Branka Gabrijel izjav nista dala. Hilda Tovšak je
pred sejo dejala še, da je njen odstop skrbno načrtovano dejanje in da je
odločitev o tem zorela nekaj časa. Prav tako je poudarila, da odločitve ni
sprejela pod pritiskom javnosti ali politike. Na dnevnem redu seje so bila še
posojilo, ki ga je Vegrad odobril družbi pooblaščenki Vegrad Naložbe, in do-
mnevno večmilijonska nakazila na račune v Liechtensteinu. Včeraj dopoldne
je bila tudi skupščina Vegrada, na kateri državni Posebni družbi za podjetni-
ško svetovanje (PDP) ni uspelo prepričati preostalih lastnikov družbe za ime-
novanje posebnega revizorja, ki bi preveril morebitno škodo pri nekaterih
poslih. Direktor PDP Matej Golob Matzele je napovedal, da bodo imenova-
nje posebnega revizorja zahtevali s posredovanjem sodišča. STA


